
 

PREGUNTES DEL PARTIT POPULAR AL PLE DE NOVEMBRE 

 

1) Fa poques setmanes el Consell Comarcal va informar que la desviació 

del clavegueram d’Arenys de Munt es produiria a principis de l’any 

2025. Té informació l’Ajuntament de quan es faran aquestes obres? 

 

2) Hi ha alguna novetat sobre les obres de les Clarisses per tal de no 

perdre les subvencions que costegen el 83 per cent del total de 

l’obra? 

 

3) Quins són els espais que tindran els equips de futbol de la vila, durant 

el que duri el canvi de gespa, per als seus entrenaments? Tindran 

algun cost? Relacionat amb això, s’ha ofert alguna alternativa als 

clubs per fer els campus de Nadal? 

 

4) Hi ha alguna novetat sobre el projecte de les noves pistes d’atletisme? 

 

5) S’ha obtingut ja tots els permisos oficials perquè les càmeres de 

seguretat instal·lades ja estiguin en ple funcionament? Si es així, en 

les setmanes que portem, s’han hagut d’utilitzar per part de la policia 

en alguna ocasió? 

 

6) Fa poques setmanes es va aprovar per romanent la creació de nous 

columbaris al cementiri que havien d’estar realitzats abans de que 

finalitzes l’any. Com es troben aquestes obres? 

 

7) S’ha informat al Govern Municipal d’alguna novetat respecte a la 

pacificació de la Nacional II que any rere any es va prorrogant? 

 

8) Com es troba la licitació de la gestió administrativa del Teatre 

Principal ara que finalitza l’última pròrroga de dos anys que tenien? 

 

9) Quan es farà la reordenació d’aparcaments de la Riera, des de la 

rotonda del l’Olivar fins a l’Ajuntament? Ha valorat el govern fer 

també una reordenació de les zones d’aparcament de la part alta per 

tal de que s’aparqui en el mateix sentit? 


